

Classification Rulings - HS Committee 52nd Session


The following list contains the classification decisions (other than those subject to a reservation) taken by the Harmonized System Committee (52nd Session - September 2013) on specific products, together with their related Harmonized System code numbers and, in certain cases, the classification rationale.

Advice

Parties seeking to import or export merchandise covered by a decision are advised to verify the implementation of the decision by the importing or exporting country, as the case may be.

No	Product description	Classification	HS codes considered	Classification rationale
1	Teff (Eragrostis tef), in the form of grain.	1008.2*	1008.2*	GIRs 1 and 6.
1	穀類型態--苔麩(學名 Eragrostis tef)	第 1008.2 目	第 1008.2 目	解釋準則一及六
2	Preparation containing, by weight, on the basis of the content of visible pieces, 22.9 % meatballs, 20.5 % pasta and 1.28 % vegetables, put up in a glass container with a net content of 190 g for retail sale. The meatballs themselves contain 63.8 % of meat, bringing the total meat content in the preparation to 14.6 %. The preparation is marketed to be consumed by young children (one year and older) after having been warmed before serving.	1902.30	16.02 and 19.02	GIRs 1 and 6.
2	以 22.9%肉丸、20.5%粉條及 1.28%蔬菜等可看得見之碎片混合而成之調製品，裝於玻璃容器，零售包裝，淨重 190 克。該肉丸本身含 63.8%肉，換算成品總肉含量為 14.6%。本產品銷售給嬰兒或幼童(1 歲或 1 歲以上)，食用前加溫。	第 1902.30 目	第 1602 及 1902 節	解釋準則一及六
3	Sweet corn flour, in the form of fine yellow powder, obtained by dehydration of sweet corn grain (to the water content of less than 10 %), and subsequent milling and heat treatment (at the temperature of 70 °C for 4 to 5 hours). The product has a rate of passage through a sieve with an aperture of 500 micrometers of 100 %, an ash content of 2.69 %, and a starch content of 16.28 %. It is intended to be used for the preparation of ice-cream.	2005.80	20.05, 21.06 and 23.02	GIRs 1 and 6
3	甜玉米粉，淡黃色粉末，由甜玉米粒經脫水(水分含量少於 10%)、研磨及熱處理(70°C，4~5 小時)製得。本產品 100%通過 500um 篩網，含 2.69%灰分及 16.28%澱粉。供製造冰淇淋。	第 2005.80 目	第 2005、2106 及 2302 節	解釋準則一及六

4	Mixture, in the form of tablets containing salt, sugar, concentrate of lemon, black salt, cumin seeds, black pepper, dry ginger, long pepper and ammonium chloride, put up for retail sale in a container holding 120 tablets. The product at issue is intended to be used as a digestive tablet that aids digestion, especially after a meal.	2106.90	21.06 and 30.04	GIRs 1 (Note 1 (a) to Chapter 30) and 6.
4	由鹽、糖、檸檬濃縮物、黑鹽、小茴香子、黑胡椒、乾燥薑、長椒及氯化銨等混合製成錠劑，零售包裝，每瓶120顆。本產品尤其用於餐後幫助消化。	第 2106.90 目	第 2106 及 3004 節	解釋準則一 (第 30 章章註一(甲))及六
5	Shisha steam stones, a tobacco alternative for use in hookahs, consisting of natural heat treated porous stones soaked with glycerine and flavouring and heated in hookahs, where the tobacco would normally be placed, to create a smoke-like vapour.	3824.90	24.03 and 38.24	GIRs 1 and 6
5	水煙蒸汽石，用於水煙之菸草代替品，藉由浸泡甘油及香料的熱處理天然多孔性礦石，且放在一般煙草置放於水煙的地方加熱，以產生類似煙霧般的蒸氣。	第 3824.90 目	第 2403 及 3824 節	解釋準則一及六
6	“Xanthan Gum”, a polysaccharide derived from the bacterial coat of <i>Xanthomonas campestris</i> , used as a food additive and rheology modifier, commonly used as a food thickening agent (in salad dressings, for example) and a stabilizer (in cosmetic products, for example, to prevent ingredients from separating). It is produced by the fermentation of glucose, sucrose, or lactose by the <i>Xanthomonas campestris</i> bacterium.	3913.90	13.01 and 39.13	GIRs 1 and 6
6	三仙膠，由野油菜黃單孢菌外膜衍生而得的一種多醣，為食品添加劑及流變改質劑，一般用作食品的增稠劑(例如，用於沙拉醬)及乳化安定劑(例如，用於化粧品，避免成分分離)。本產品係由葡萄糖、蔗糖或乳糖經野油菜黃單孢菌發酵製得。	第 3913.90 目	第 1301 及 3913 節	解釋準則一及六
7	Trophy taxidermy mount in the form of a grizzly bear head rug, consisting of whole furskin of a grizzly bear, with head, tail and paws, fixed to an underlay of textiles. The head is taxidermy mounted and its eyes and tongue have been replaced by artificial eyes and tongue.	4303.90	43.03 and 97.05	GIRs 1 and 6
7	動物標本紀念地毯，為一具有灰熊頭樣式的地毯，該地毯使用整張的灰熊毛皮，附上頭、尾及爪子，並以紡織材料為襯底，另灰熊頭經過標本特殊處	第 4303.90 目	第 4303 及 9705 節	解釋準則一及六

	理，並使用人造的眼睛及舌頭。 			
8	Trophy taxidermy mount in the form of a tiger head rug, consisting of whole furskin of a tiger, with head, tail and paws, fixed to an underlay of textiles. The head is taxidermy mounted and its eyes and tongue have been replaced by artificial eyes and tongue.	4303.90	43.03 and 97.05	GIRs 1 and 6
8	動物標本紀念地毯，為一具有老虎頭樣式的地毯，該地毯使用整張的老虎毛皮，附上頭、尾及爪子，並以紡織材料為襯底，另老虎頭經過標本特殊處理，並使用人造的眼睛及舌頭。	第 4303.90 目	第 4303 及 9705 節	解釋準則一及六
9	High tenacity yarn of polyester (within the meaning of Note 6 to Section XI), textured, other than sewing thread, not put up for retail sale, for rope manufacture.	5402.20	GIR 3 (a)	GIRs 1 and 6.
9	聚酯高強力紗(符合第 11 類類註 6 之含義)，經假撚加工，不是縫紉線，非零售，用於製造繩索。	第 5402.20 目	解釋準則三(甲)	解釋準則一及六
10	Women's garment of the "Shalwar-Kameez" kind, made of cotton fabric, comprising three elements : - a loose-fitting two-tone (green and yellow) sleeveless tunic forming the upper part of the garment ("Kameez"), made up of pieces of fabric sewn together, with a scoop neck, decorated with patterns sewn on the fabric, featuring a lining and a strip of silvery fabric on the base of the tunic; - a pair of trousers (green) ("Shalwar"); - a two-tone (green and yellow) rectangular shawl ("Dupatta").	Separate classification 6206.30 6204.62 6214.90	62.04, 62.06, 62.11 and 62.14	GIRs 1 (Note 14 to Section XI) and 6.
10	名稱為 "Shalwar-Kameez" 之女用棉製服裝，組成包含三個部分： -寬鬆的雙色調(綠色和黃色)無袖外罩式女衫構	個別分類 第 6206.30	第 6204、6206、6211 及	解釋準則一(第 11 類類註 14)及六

	<p>成服裝的上部(“Kameez”),由布塊縫合而成,勺形領圍,縫有裝飾圖案,具有襯裡,並以銀色布條裝飾下襬。</p>  <p>-褲子(綠色)(“Shalwar”);</p> <p>-雙色調(綠色和黃色)長方形披巾。</p>	<p>目</p> <p>第 6204.62 目</p> <p>第 6214.90 目</p>	<p>6214 節</p>	
<p>11</p>	<p>Light-emitting diode (LED) backlight unit consisting of a LED bar and an optical part, assembled together in a plastic frame with the dimension of 360 mm in width and 210 mm in height. The LED bar contains 48 LED chips mounted on a flexible printed circuit board (FPCB) in a row with an electric connector at the bottom of the FPCB. The optical part consists of a reflector sheet, a light guiding plate, a diffusion sheet and two prism sheets.</p> <p>This device is intended to be mounted onto a specific liquid-crystal display (LCD) module designed for a laptop automatic data processing (ADP) machine, in order to provide the LCD module with backlighting.</p>	<p>8473.30</p>	<p>84.73, 90.13 and 94.05</p>	<p>GIRs 1 (Note 2 (b) to Section XVI) and 6.</p>
<p>11</p>	<p>發光二極體(LED)背光單元,由LED條、光學部件於360mm寬210mm高之塑框上組裝而成。LED條上有48顆LED晶片,以排成一行之方式裝配在軟性印刷電路板(FPCB)上,軟性印刷電路板底側則裝有連接器;至光學部件則係由反射片、導光板、擴散片及兩個稜鏡片等組成。</p> <p>該裝置係供裝配於特別為膝上型自動資料處理機所設計之液晶顯示模組上,作為該液晶顯示模組之背光單元。</p>	<p>第 8473.30 目</p>	<p>第 8473、9013 及 9405 節</p>	<p>解釋準則一 (第 16 類類 註 2(乙))及 六</p>
<p>12</p>	<p>Touch-sensitive, active matrix organic lightemitting diode (AMOLED) display module, 75.8 mm in width, 123.3 mm in height and 1.0 mm in depth, for a specific model mobile phone. The AMOLED module functions as a capacitive touch-sensitive operator panel for the phone as well as a display, with a diagonal screen</p>	<p>8517.70</p>	<p>84.71 and 85.17</p>	<p>GIRs 1 (Note 2 (b) to Section XVI) and 6.</p>

	<p>measurement of 13.4 cm (5.3 inches) and resolution of 1200 × 800 pixels.</p> <p>The AMOLED module consists of :</p> <ul style="list-style-type: none"> - a cover glass (tempered glass) for the protection of the good; - an AMOLED panel for displaying, consisting of a layer of organic compound sandwiched between upper and lower glass and incorporating a transparent conductive layer formed as Indium-Tin-Oxide (ITO) patterns inside of its cell (on the upper glass); and - a flexible printed board assembly (FPBA), which provides the conveyance for the touch signal and the path for the interface between the display module at issue and the apparatus which it is to be assembled in. 			
12	<p>具觸控功能之主動式有機發光(AMOLED)顯示模組，75.8mm、寬123.3mm高、1.0mm厚，供特定型號之行動電話使用。該 AMOLED 模組係作為手機之電容觸控操作面板及顯示器使用，螢幕對角線距離 13.4 公分(5.3 英寸)，解析度 1200x800 像素。該 AMOLED 模組由以下組件組成：</p> <ul style="list-style-type: none"> --上蓋玻璃(強化玻璃)用來保護貨品； --顯示用 AMOLED 面板，由有機化合物層夾在上、下玻璃間，及作為銦錫氧化物(ITO) patterns 使用之透明導電層(位於在上玻璃上)所組成； 以及 --軟性印刷電路板組件(FPBA)，提供觸控信號、顯示模組介面信號等信號之傳導。 	第 8517.70 節	第 8471 及 8517 節	解釋準則一 (第 16 類類註 2(乙))及六
13	<p>Transparent capacitive touch screen (dimensions : 56 mm (W) x 109 mm (H) x 1.3 mm (D)), consisting of two thin transparent indium tin oxide (ITO) conductive layers and a top protective layer of tempered glass, which are attached together by optical clear adhesive layers. It is also equipped with a flexible printed circuit board (FPCB) in which a touch IC is mounted. In reacting to the natural electrical charge of the human body, a touch of the screen distorts the electrostatic field creating by the ITO conductive layers. From the distortion of the electrostatic field, the touch IC calculates where the touch occurred and sends the touch information to the application processor of the device in which the item at issue is incorporated.</p>	8517.70	84.71, 85.17 and 85.37	GIRs 1 (Note 2 (b) to Section XVI) and 6.

	It has no displaying capabilities itself. The screen is used with an LCD or an AMOLED display of a mobile phone. It has four rounded edges, and is cut to conform to the front face of the mobile phone with several holes for the main button, a camera lens and speaker.			
13	透明電容觸控屏(尺寸：56mm寬×109mm高×1.3mm厚)，由兩層薄的透明氧化物銦錫(ITO)導電層及頂層之強化玻璃保護層，以透明的粘合劑彼此貼合在一起組成，亦裝配有軟性印刷電路板(FPCB)，電路板則鐸有觸控 IC。基於對人體自然帶有電荷的反應，人體對觸控屏的觸碰動作會對 ITO 導電層所產生的靜電場產生扭曲，從該靜電場的扭曲情況，觸控 IC 可計算出觸碰之發生位置，並將該觸控資訊傳送給觸控屏所在裝置之應用處理器。觸控屏本身不具有顯示之能力。該觸控屏係用來和手機用液晶或 AMOLED 顯示屏一起使用，具有四個已磨圓邊角，並且為適用於手機之面板，其已切割有數個因應手機按鈕、照相機鏡頭和揚聲器之孔洞。	第 8517.70 目	第 8471、8517 及 8537 節	解釋準則一(第 16 類類註 2(乙))及六
14	Dynamic double service checkout counter, of a kind used in shops and supermarkets both for displaying articles for sale and to allow customers to place the articles they wish to purchase on the belt and convey them to the cashier. The checkout counter is 2100 mm long and designed to house a cash register. It is equipped with a conveyor belt.	9403.20	84.28 and 94.03	GIRs 1 and 6.
14	一種用於商店及超級市場之動態雙服務收銀檯，供陳列販售物品，並可讓客戶將欲買物品放置於輸送帶上，使其輸送到收銀員處。收銀檯長 2100 公釐，設計供收納收銀機，並配有輸送帶。	第 9403.20 目	第 8428 及 9403 節	解釋準則一及六
15	Static double service checkout counter, of a kind used in shops and supermarkets for displaying articles for sale and to allow customers to bring the articles they wish to purchase to the cash desk and place them on the static counter. The checkout counter is 1700 mm or 1900 mm long and designed to house a cash register. It is not equipped with a conveyor belt or rollers.	9403.20	94.03	GIRs 1 and 6.
15	一種用於商店及超級市場之靜態雙服務收銀檯，供陳列販售物品，並可讓客戶將欲買物品放置於收銀檯上。收銀檯長 1700 或 1900 公釐，設計供收納收銀機，未配有輸送帶或滾輪。	第 9403.20 目	第 9403 節	解釋準則一及六
16	Trophy taxidermy mount consisting of a full mounted polar bear, complete with	97.05	43.03 and 97.05	GIRs 1.

	stand.			
16	附有底座之北極熊標本紀念品。	第 9705 節	第 4303 及 9705 節	解釋準則一
17	Trophy taxidermy mount consisting of a display unit comprising a habitat stand with two stuffed birds.	97.05	43.03 and 97.05	GIRs 1.
17	由附有 2 個填充鳥類標本之棲息架組成之陳列紀念品。	第 9705 節	第 4303 及 9705 節	解釋準則一
18	Trophy taxidermy mount in the form of an ornamental shoulder mounted head (cape) of an elk, comprising the pelt from the head and neck of an elk, fitted with its antlers. The inner part has been removed and replaced by moulded polyurethane. The eyes have been replaced by artificial eyes.	97.05	43.03 and 97.05	GIRs 1.
18	附有裝飾性肩部之麋鹿頭動物標本紀念品，由麋鹿頭和頸部之毛皮組成，並裝有鹿角，將其內部移除並填充以模鑄之聚氨酯，以人造眼取代鹿眼。	第 9705 節	第 4303 及 9705 節	解釋準則一